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Dr. Szili Katalin

az Országgyű lés Elnöke részére

Írásbeli kérdés

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

„Az Ipoly hídjairól " címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Molnár Csab a

közlekedési, hírközlési és energiaügyi miniszterhez . A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

A Szlovákiával folyamatban lévő tartalmi együttrIlűködésiink egyik fó eleme közös határszakaszunk

egyszerű átjárhatóságának biztosítása. Ezt szolgálná az Ipoly folyón tervezett hidak megépítése is, amel y

ügyben az utóbbi hónapokban kevés előrelépés történt .

Milyen fázisban vannak a projekttel kapcsolatos egyeztetések? Hogyan látja a kormány annak az esélyét ,

hogy a beruházásokra uniós pénzekből kerülhessen sor? Mikor válhat az elhanyagolt nyugat-nógrád í

határszakasz végre a gyakorlatban is átjárhatóvá?

Budapest, 2008 . december 17 .

Balla Mihál y
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